
SE-PO.0002.1.2012 

 
Protokół nr XXIII 

z obrad sesji Rady Miejskiej 

w dniu 26 stycznia 2012 

obecni 
 
stan radnych – 21 
obecnych - 18 
 
skład Rady Miejskiej: 

 

1. Zofia Bazańska   -  obecna 

2. Krystian Dąbrowski  -  obecny 

3. Krzysztof Francikowski  -  obecny 

4. Ewa Fronczek   -  obecna 

5. Marcin Gadecki   -  obecny 

6. Ireneusz Gawroński  -  obecny 

7. Janusz Gątkiewicz  -  obecny 

8. Sylwester Iwanowski  -  obecny 

9. Mirosław Kędzierski  - obecny 

10. Marian Kita   -  obecny 

11. Teresa Kocot   -  obecna 

12. Wiesław Konderak  -  obecny 

13. Kamil Kowalik   -  obecny 

14. Renata Malinowska  -  obecna 

15. Andrzej Mentel   -  obecny 

16. Jolanta Moćko   -  obecna 

17. Marcin Musiał   -  nieobecny 

18. Władysław Oczkowicz  -  obecny 

19. Irena Owczarz   -  nieobecna 

20. Dominik Penar   -  nieobecny 

21. Marek Rajca   -  obecny 

 

 
 

dot. pkt. 1 - porządku obrad sesji 

 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Otwieram XXIII sesję Rady Miejskiej zwołaną na podstawie ustawy o samorządzie gminnym, 
Witam wszystkich przybyłych gości. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Witam Burmistrza Miasta, zastępców burmistrza, prezesów, dyrektorów spółek, kierowników 
wydziałów i mieszkańców. 
 

dot. pkt. 2 - porządku obrad sesji 

 



 

W sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli 

Burmistrz Teresa Kosmala, Z-ca Burmistrza Teresa Wąsowicz, Skarbnik Miasta Urszula 
Polak – Wałek, Sekretarz Miasta Dorota Bąk, Z-ca Burmistrza Jakub Szurdyga, Radca 
Prawny Michał Kuźnik. 
 

dot. pkt. 3 - porządku obrad sesji 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Mamy autopoprawkę do porządku obrad, która dotyczy dwóch projektów uchwał z KZKGOP 
i projektu do zmian w BudŜecie Miasta. 
 
Radny Ireneusz Gawroński: Proszę o wprowadzenie projektu uchwały do porządku obrad 
dotyczącego Ramowego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej i projektów uchwał dotyczących 
zmiany składu Komisji Edukacji Kultury i Sportu. Radna Renata Malinowska i Radna Teresa 
Kocot wyraziły akces w pracach tej komisji. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia ramowego Planu Pracy Komisji Rewizyjnej? 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia do Komisji Edukacji Kultury i Sportu Radnej Renaty Malinowskiej? 
 
Głosowanie  
 
głosów za 7 
głosów wstrzymujących się 7 
głosów przeciw 0 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za wprowadzeniem do porządku obrad sesji projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia do Komisji Edukacji Kultury i Sportu Radnej Teresy Kocot? 
 
Głosowanie  
 
głosów za 7 
głosów wstrzymujących się 7 
głosów przeciw 0 
 
 
 
 



1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji.  

3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

4. Przyjęcie - zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji: 

a) Protokół Nr XIX z dnia 26.10.2011r. (Sesja Uroczysta) 

b) Protokół Nr XX z dnia  27.X.2011r.  

c) Protokół Nr XXI z dnia 24.11.2011r.  

5 .  Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami. 

6 Rozpatrzenie otrzymanych projektów i  podjęcie uchwał w sprawie: 

D o t y c z ą c e   z m i a n  b u d Ŝ e c i e  m i a s t a   i  W P F  
1. w sprawie: zmian w budŜecie miasta na 2012 rok. 

2. 
w sprawie: zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 
2012-2021. 

3. w sprawie: zaciągnięcia kredytu . 

D o t y c z ą c e  wydzierŜawiania nieruchomości na czas oznaczony dłuŜszy niŜ 3 lata lub 

na czas nieoznaczony, o ile ustawy szczególne nie stanowią inaczej, oraz kolejnych 

umów dot. tej samej nieruchomości (art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a  uosg):  

4 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 52 k.m. 59 o pow. 115 m2  
połoŜonej przy  ul. Sienkiewicza w Czeladzi. 

5 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 103/6  k. m. 55  o pow.  
500 m2  połoŜonej przy  ul. Dalekiej w Czeladzi. 

6 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy  części działki nr 30/1  k. m. 45  o pow.  
490 m2  połoŜonej przy  ul.  Borowej w Czeladzi. 

7 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 39/20 k.m. 42 o pow.  
300 m2  ołoŜonej przy  ul.  Buczka w Czeladzi. 

8 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 58 k.m. 21 o pow. 70 
m2 połoŜonej przy ul. 1 Maja w Czeladzi. 

9 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 4/101 k. m.31 o pow. 144 m2 
połoŜonej przy  ul. Legionów w Czeladzi. 

1 0 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 73/3 k.m. 6 o pow. 35 
m2 połoŜonej przy ul. Armii Krajowej w Czeladzi. 

1 1 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 103/6 k.m.55 o pow.  
435 m2  połoŜonej przy ul. Dalekiej w Czeladzi. 

1 2 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek: nr 105 i nr 106/1 k.m. 43 
o pow. 315 m2 połoŜonych przy ul. Borowej w Czeladzi. 

1 3 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 346 k.m. 22 o pow. 72 
m2 połoŜonej przy ul. Narutowicza w Czeladzi. 

1 4 .  w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 142/9 k.m. 28 o pow. 151 m2  
połoŜonej przy  ul. śeromskiego w Czeladzi. 

Dotyczące przyjęcia innych gmin do KZK GOP  

 
15.  w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr XXI/267/2011 

Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 listopada 2011r. w sprawie: przyjęcia do 
Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach gminy Lędziny oraz 
zmiany Statutu Związku.  



16.  w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr XXI/268/2011 
Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 listopada 2011r. w sprawie: przyjęcia do 
Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach gminy Pilchowice 
oraz zmiany Statutu Związku.  

17. w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale nr 
XXII/354/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie 
zmiany Uchwały nr XXI/267/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 listopada 
2011r. w sprawie przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w 
Katowicach gminy Lędziny oraz zmiany Statutu Związku. 

 

7. Sprawy do rozpatrzenia przez Radę Miejską (skargi i wnioski w trybie KPA, wnioski  

i postulaty mieszkańców i innych podmiotów do Rady Miejskiej).  

7.1 SE-PO. 1510.20.2011- sprawa Pana Szczepana Krusiec (wpływ 28.11.2011). 

      7.2 SE-PO.1510.2.2012 - sprawa Pana Stanisława Matejczuk.  

8. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną protokołu końcowego z kontroli  

„W zakresie wydatków budŜetowych MOSIR w okresie od 01.01.2010r do 

30.06.2011r ” w celu przyjęcia wniosków pokontrolnych i skierowania ich do 

wykonania. (uchwała) 

      9. Przyjęcie planu Pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok (uchwała) 

      10. Przyjęcie ramowego planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok. 

      11. Wnioski i interpelacje radnych (w tym odpowiedzi na interpelacje i wnioski) 
Sprawy bieŜące – do wiadomości Rady (korespondencja do wiadomości Rady 
Miejskiej, dodatkowe informacje i zapowiedzi, korespondencja adresowana do i od 
przewodniczącego Rady Miejskiej)  

12. Zamknięcie obrad sesji. 

dot. pkt. 4 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 26.10.2011? 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 27.10.2011?. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 14 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 



 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Kto z Państwa jest za przyjęciem protokołu z sesji 24.11.2011? 
 
 

dot. pkt. 5 - porządku obrad sesji 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Czy są pytania do informacji międzysesyjnej? 
 
Pytań nie było. 
 

dot. pkt. 6 - porządku obrad sesji 

 
ppkt.1 

 

Projekt uchwały w sprawie: zmian w BudŜecie Miasta na 2012 rok. 
 
Temat omawia Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek: Zmiany są następujące i dotyczą 
zamiany działek PEG, następuje dopłata w wysokości 18.240 zł. Miało to nastąpić juŜ w 
ubiegłym roku, ale PEG nie dostarczył odpowiednich dokumentów i została ta transakcja 
przeniesiona na ten rok, musimy zwiększyć dochody i wydatki o te przedstawione kwoty. 
Druga zmiana dotyczy planów przychodów i kosztów z samorządowego zakładu 
budŜetowego ZBK w wyniku zmian, jakie zaistniały na sesji budŜetowej, dotacja 
inwestycyjna została zmniejszona o 500 000 zł. WPF wynika z wcześniej podjętych zmian. 
 
Radny Kamil Kowalik: Proszę o 20 minutową przerwę dla zebrania się Klubu. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Czy są głosy przeciwne? 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Ogłaszam 20 minutową przerwę. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 15 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.2 

 

Projekt uchwały w sprawie: zmiany w Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na 
lata 2012- 2021. 
 
Głosowanie imienne 



 
głosów za 15 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0  
 

ppkt.3 

 
Projekt uchwały w sprawie: zaciągnięcia kredytu. 
 
Głosowanie imienne 
 
głosów za 16 
głosów wstrzymujących się 1 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.4 

 
Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 52 k.m. 59 o pow. 115 
m2 połoŜonej przy  ul. Sienkiewicza w Czeladzi. 

 

Głosowanie  
 
głosów za 16 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.5 

 

Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 103/6 k.m.55 o 
pow. 500 m2  ołoŜonej przy  ul. Dalekiej w Czeladzi. 
 

Temat omawia Burmistrz Teresa Kosmala. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Renata Malinowska 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radny Władysław Oczkowicz 
4. Radca Prawny Michał Kuźnik 
5. Radna Teresa Kocot 

 

Głosowanie projektu uchwały z autopoprawką dotyczącą zmiany zapisu z 3 lat na 1 rok. 
 
głosów za 14 
głosów wstrzymujących się 2 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.6 

 



Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 30/1 k.m. 45 o 
pow. 490 m2 połoŜonej przy  ul.  Borowej w Czeladzi. 
 

Głosowanie  
 
głosów za 18 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.7 

 
Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 39/20 k.m.42 o 
pow. 300m2  ołoŜonej przy  ul.  Buczka w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 18 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppk.8 

 
Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 58 k m. 21 o 
pow.70 m2 połoŜonej przy  ul. 1 Maja w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 18 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.9 

 

Projekt w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 4/101 k.m. 1 o pow. 144 m2 

połoŜonej przy  ul. Legionów w Czeladzi. 
 

Głosowanie  
 
głosów za 18 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.10 

 
Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 73/3 k.m. 6 o 
pow. 35 m2 połoŜonej przy  ul. Armii Krajowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 18 



głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 
 

ppkt.11 

 
Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 103/6 k.m. 55 o 
pow. 435 m2 połoŜonej przy  ul. Dalekiej w Czeladzi. 
 
Głosowanie projektu uchwały z autopoprawką dotyczącą zmiany zapisu z 3 lat na 1 rok. 
 
głosów za 17 
głosów wstrzymujących się 1 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.12 

 
Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działek: nr 105 i nr 106/1 
km.. 43  o pow. 315 m2 połoŜonych przy ul. Borowej w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 18 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.13 

 
Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy części działki nr 346 k. m. 22 o 
pow. 72m2 połoŜonej przy ul. Narutowicza w Czeladzi.  
 
Głosowanie  
 
głosów za 18 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.14 

 

Projekt uchwały w sprawie: przedłuŜenia umowy dzierŜawy działki nr 142/9 k.m.28 o pow. 
151 m2 połoŜonej przy  ul. śeromskiego w Czeladzi. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 
 
 



ppkt.15 

 
Projekt uchwały w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr 
XXI/267/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 listopada 2011r. w sprawie: przyjęcia do 
Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach gminy Lędziny oraz zmiany 
Statutu Związku. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.16 

 

Projekt uchwały w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Nr 
XXI/268/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 listopada 2011r. w sprawie: przyjęcia do 
Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach gminy Pilchowice oraz 
zmiany Statutu Związku. 
 
Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

ppkt.17 

 

Projekt uchwały w sprawie: sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale nr 
XXII/354/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 29 grudnia 2011r. w sprawie zmiany 
Uchwały nr XXI/267/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 listopada 2011r. w sprawie 
przyjęcia do Komunikacyjnego Związku Komunalnego GOP w Katowicach gminy Lędziny 
oraz zmiany Statutu Związku. 
 

Głosowanie  
 
głosów za 17 
głosów wstrzymujących się 0  
głosów przeciw 0 
 

 

dot. pkt. 7 - porządku obrad sesji 

 

Projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Czeladź dotyczącej działalności 
StraŜy Miejskiej. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 



1. Burmistrz Teresa Kosmala 
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
3. Radny Marian Kita 
4. Radca Prawny Michał Kuźnik 
5. Radny Andrzej Mentel 
6. Sekretarz Miasta Dorota Bąk 
7. Radny Wiesław Konderak 
8. Radny Janusz Gątkiewicz 
9. Radny Kamil Kowalik 

 
 
Głosowanie imienne za uznaniem skargi za skargę zasadną. 
 
głosów za 7 
głosów wstrzymujących się 9 
głosów przeciw 2 
 
Radny Andrzej Mentel: Proszę o 5 minut przerwy dla Klubu. 
 

Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Czy są głosy przeciwne? 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Ogłaszam 5 minutową przerwę. 
 
Wznawiam obrady po przerwie. 
 
Projekt uchwały w sprawie skargi na Burmistrza Miasta Czeladź w związku a naruszeniem 
art. 244 § 1 i 2 ustawy z dnia 14 czerwca 1960 roku KPA. 
 
Radny Janusz Gątkiewicz: Odczytuje pismo w sprawie skargi na Burmistrza Miasta. 
 

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli 

1. Radny Władysław Oczkowicz 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
4. Radca Prawny Michał Kuźnik 
5. Radny Janusz Gątkiewicz 
6. Urbanista Martyna Walker 
7. Radca Prawny Michał Kuźnik  
 
Głosowanie za uznaniem skargi za zasadną w zakresie nie udzielenia odpowiedzi. 
 
głosów za 10 
głosów wstrzymujących się 4 
głosów przeciw 1 
 
Radny Ireneusz Gawroński: Proszę o 15 minut przerwy. 



 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Czy są głosy przeciwne? 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 

Ogłaszam 15 minutową przerwę. 
 
Radca Prawny Michał Kuźnik: Odczytuje zapisy Statutu Gminy Czeladź. 
 
 

dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji 

 
Radny Sylwester Iwanowski: Odczytuje protokół Komisji Rewizyjnej z dnia 10 grudnia  
2011 roku, „W zakresie wydatków budŜetowych MOSIR w okresie od 01.01.2010 r. do 
30.06.2011 r. ” 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 15 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

dot. pkt. 8 - porządku obrad sesji 

 
 
Projekt planu Pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2012 rok. 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 15 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

dot. pkt. 9 - porządku obrad sesji 

 
Przyjęcie ramowego planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2012 rok. 
 
Głosowanie imienne  
 
głosów za 15 
głosów wstrzymujących się 0 
głosów przeciw 0 
 

dot. pkt. 10 - porządku obrad sesji 

 
Radny Ireneusz Gawroński: Chciałbym podziękować Pani Prezes TBS za realizację 
wcześniejszych moich wniosków. Informuję o zapadniętej studzience na ul. Poniatowskiego 
prowadzącej na ul. Borową. 4 Latarnie na ul. Krakowskiej nie działają. Budynek Traffica 
niszczeje, odpada z niego tynk nie wiem, co jest tego powodem, czy są jakieś plany 
remontowe? Czy są pieniądze na budowę chodnika na ul. 3 Kwietnia?  



 
Radny Marian Kita: Brak odpowiedniego wjazdu na halę sportową i na stadion. Czy 
Kierownicy Urzędu Miasta nie mogą przyjść do pracy w dzień sesji na tą godzinę, o której 
jest sesja? 
 
Radny Kamil Kowalik: Proszę o przedstawienie wykazu umorzeń naleŜności wobec gminy i 
ZBK za rok 2011. Jakie są oszczędności wynikające ze zmiany oświetlenia ulicznego? Kto 
moŜe umieszczać reklamy, banery na Rynku? Czy jest wydana decyzja i jakie są koszty 
budowy ul. Staropogońskiej? Kiedy będzie gotowy plan zagospodarowania przestrzennego 
Koloni Saturn i Przetok, czy zostały zmienione zapisy z budownictwa jednorodzinnego na 
tereny zielone? Kto zajmuje się zielenią na Rynku, poniewaŜ znajdują się tam dwa uschnięte 
dęby. Dlaczego zapadła decyzja o likwidacji skrzydła rozdzielni w Elektrowni? 
 
Radna Zofia Bazańska: Czy został ktoś przyjęty nowy, w Urzędzie Miasta do pracy oprócz 
pani od PR? 
 
Radny Andrzej Mentel: Mieszkańcy naleŜący pod TBS pytają dlaczego nie mogą za czynsz 
zapłacić w kasie ZBK? Dlaczego w elektronicznym pliku Miesięcznika Echo Czeladzi nie 
ukazała się pełna informacja na temat zmian budŜetowych? 
 
Radny Marcin Gadecki: Chciałbym zapytać o Zespół Szkół nr 2, który będzie od przyszłego 
roku szkolnego zlikwidowany, czy są jakieś informacje ze Starostwa na ten temat i co stanie 
się z budynkiem po tej szkole? KZK GOP w bieŜącym roku będzie wymieniało wozy 
tramwajowe. Wszystkie gminy, które posiadają linie tramwajowe będą uczestniczyły w 
pokryciu tych kosztów. W jakiej wielkości nasza gmina będzie uczestniczyła w pokryciu tych 
kosztów i skąd będą na to środki? Proszę o wyjaśnienie sytuacji, która wystąpiła w szkole nr 
3? 
Radny Sylwester Iwanowski: Czy na przejazd przez tory tramwajowe, zarządca torów 
wydał zgodę, za skarpą został wykonany parking, który jest dość nieestetyczny. 
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Chciałabym zapytać czy będzie uchwała w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt a jeśli 
jej nie będzie to jakie zapisy znajda się w umowie z firmą, która będzie się tym zajmować? 
Mieszkanka z ul. Armii Krajowej nie moŜe ogrzewać mieszkania piecem kaflowym, 
poniewaŜ wystąpiła awaria komina, są mrozy jest zimno jak moŜna jej pomóc?  
 
Radna Ewa Fronczek: Odczytuje interpelacje. 
 
Burmistrz Teresa Kosmala: Większość studzienek kanalizacyjnych na Piaskach naleŜy do 
SRK. Oświetlenie ul. Krakowskiej, w pasie drogowym naleŜy to do Starostwa Powiatowego. 
Sprawa wjazdu na stadion od strony Będzina, moŜemy wystąpić do Generalnej Dyrekcji Dróg 
Krajowych i Autostrad. Odbyła się dyskusja na temat pracowników obecnych na sesji, 
potrzebna byłaby zmiana w regulaminie, 11 godzin pracownik musi odpoczywać, zostając w 
pracy po godzinach, musi mieć te 11 godzin odpoczynku i dodatkowo nadgodziny odebrać. 
Oświetlenie uliczne jest oprzyrządowane w czujniki astronomiczne, włącza i wyłącza się o 
róŜnych porach codziennie, jest to system elektroniczny. Baner i reklama na Rynku, 
sprawdzimy to. Mamy decyzję na budowę ul. Staropogońskiej decyzja jest ostateczna, istnieje 
jeszcze moŜliwość odwołania się do Sądu Administracyjnego. Sprawa Koloni Saturn i 
Przetok projekt planu nie został przedstawiony Radzie więc jeszcze nic nie obowiązuje. Plan 
zagospodarowania nie moŜe być odmienny od studium uwarunkowań. JeŜeli byłyby jakieś 



uchybienia to Wojewoda uchyli ten plan. Studium uwarunkowań, było spotkanie z 
projektantami, koszt budowy inwestycji wynosi 270 000 000 zł, dodatkowo jeszcze koszt 
wywłaszczeń. Drzewka na Rynku sprawdzimy to. Budynek Elektrowni i rozdzielnia nic tam 
nie będzie niszczone, poniewaŜ tamta część zostanie tylko wymontowana. Budynek od 
momentu przekazania go przez Kopalnie Saturn nie miał pozwolenia na uŜytkowanie. 
Nowi pracownicy zatrudnieni w Urzędzie Miasta w ubiegłej kadencji nie pamiętam, aby ktoś  
przedstawiał pracowników na sesji, jak byłam Radną, nie znałam prawie nikogo z 
pracowników. Sprawa Pani z ul. Armii Krajowej odpowiem tej Pani pisemnie. Sprawa 
brakujących informacji w Echu Czeladzi, zostanie to poprawione. Jeśli chodzi o likwidację  
szkoły to nikt z Powiatu się ze mną nie kontaktował w tej sprawie. Dofinansowanie do 
Śląskich Tramwajów dokonywane jest przez KZK GOP. 
 
Z- ca Burmistrza Teresa Wąsowicz: Nic mi nie wiadomo na temat likwidacji zerówki w 
Szkole Podstawowej nr 3. 
 
Prezes TBS Zofia Malczewska: Nie jest moŜliwe, aby uŜytkownicy mieszkań TBS płacili 
czynsz do kasy ZBK, utworzenie kasy przez TBS jest nie ekonomiczne, poniewaŜ połowa 
uŜytkowników płaci poprzez przelew internetowy. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Marian Kita  
2. Radna Zofia Bazańska 
3. Burmistrz Teresa Kosmala 
4. Przewodnicząca Rady Miejskiej   Jolanta Moćko 
5. Radny Janusz Gątkiewicz 
6. Radna Renata Malinowska 

 
Radny Mirosław Kędzierski: Mieszkanka z ul. 17 Lipca prosi o interwencje ZBK,  
poniewaŜ w jej mieszkaniu wydobywa się dym z pieca.  
 
 

dot. pkt. 11 - porządku obrad sesji 
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Odczytuje pismo Burmistrza Teresy Kosmali w sprawie zaproszenia Radnych Rady Miejskiej 
na szkolenie w sprawie reformy systemu gospodarki odpadami w świetle nowej ustawy o 
utrzymaniu czystości w gminie. 
 
Informuje o odpowiedzi MZGK na interpelacje. 
 
Informuje o odpowiedzi MZGK na interpelacje. 
 
Informuje o piśmie MZGK do StraŜy Miejskiej w sprawie kradzieŜy spustów 
kanalizacyjnych. 
 
Informuje o piśmie dotyczącym wstąpienia radnej Renaty Malinowskiej i radnej Teresy Kocot 
do Komisji Edukacji Kultury i Sportu. 



 
Informuje o piśmie KZKGOP w sprawie sprostowania omyłek pisarskich w uchwałach. 
 
Informuje o piśmie Pani ElŜbiety Mazur dotyczącego prośby przesłania gadŜetów z Urzędu 
Miasta. 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Czeladzkiej Spółdzielni Mieszkaniowej 
dotyczącego śmietnika w Parku Grabek. 
 
Informuje o piśmie MZGK kierowanego do Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w 
sprawie przycinki drzew. 
 
Dyskusja 
w dyskusji udział wzięli 
 

1. Radna Zofia Bazańska 
2. Burmistrz Teresa Kosmala 
3. Radny Marian Kita 
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Zamykam XXIII sesję Rady Miejskiej. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołował         Przewodnicząca 
Krystian Załęczny         Rady Miejskiej 
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